
Extrastämma med Holmöaffären Ekonomisk Förening, HAEF lördag 5 
september 2009 på Holmöns skola 
 
1. Extrastämmans öppnande 
Föreningens ordförande Karin Forsberg öppnade stämman. 
 
2. Val av ordförande vid stämman och anmälan av stämmoordförandens val av 
protokollförare 
Karin Forsberg valdes till stämmordförande och Göran Sjöberg anmäldes som 
protokollförare. 
 
3. Godkännande av röstlängden 
Stämman godkände att lista över närvarande medlemmar gäller som röstlängd. 
Se Bilaga 1. 
 
4. Val av en eller två protokolljusterare  och rösträknare 
Stämman valde Ulla Nordlöf Kendrick och Lars Bernhardtson till justerare tillika 
rösträknare. 
 
5. Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning 
Stämman hade ingen invändning mot utlysningen. 
 
6. Fastställande av dagordning 
Stämman godkände förslaget till dagordning. 
 
7. Beslut angående fastställande av stadgeändring 
Ordföranden svarade på frågor. Medlemmar kan till styrelsen ansöka om att skriva över 
andelar och även om befrielse från medlemsavgift om det finns giltiga skäl. Stämman 
beslutade att fastställa de ändringar i §§ 5, 11 och 12 i stadgarna som årsstämman tidigare 
fattat beslut om. 
 
8. Fastställande av årlig medlemsavgift 
Stämman beslutade att medlemsavgiften för 2010 skall vara 200 kronor per medlem. 
Medlemmarna kommer dessutom att uppmanas att redan för 2009 betala in en frivillig 
medlemsavgift. 
 
9. Presentation av resultatet av enkäten till medlemmar m fl om flyttning av affären 
HAEF har i samarbete med projektgruppen skickat ut och sammanställt en enkät om 
synpunkter på bygget. Enkäten har gått ut till 31 Holmöfamiljer som är medlemmar, 151 
fritidsboende medlemmar och 57 övriga enkäter på affären.111 enkätsvar har kommit in 
medan 130 avstått att svara. Maria Hedblom i projektgruppen presenterade svaren från 
enkäten.  
     Fastboende och fritidsboende svarade ungefär likadant. En majoritet förordar en flytt. 
De flesta kommer att handla lika mycket som tidigare ifall affären flyttar till Byviken. Ett 
mindre antal kommer att handla mer. Ganska få kommer att handla mindre. För 
fullständiga resultat se Bilaga 2. 



 Bo-Gunnar svarade på frågor om varor och post till äldre. Det bör gå att få bidrag 
till detta ändamål. 
 
8. Beslut om nybyggnad i Byviken för Holmöns lanthandel 
Stämman beslutade att gå vidare med nybyggnad i Byviken. 
 
9. Byggruppen presenterar planeringen av bygget av ny affär i Byviken 
Gruppen, som utsågs i januari 2009, består av Tage Lundmark (projektledare), Olle 
Forsgren, B-G Pettersson, Maria Hedblom och Peter Rydbjer.  
     Utkast till ritningar för den nya affären presenterades. Den kommer att vara energisnål 
och bättre anpassad till varuflödet. Bränsleanläggningen för bensin och diesel skall vara 
anpassad både till bilar och båtar. Byggnaden kommer att värmas med bergvärme. 
Ansökan om bygglov kommer att tas fram inom kort. Bygglovet kommer att kunna 
justeras efterhand.  
     Den gamla affärsbyggnaden kommer förhoppningsvis att kunna säljas. 
     Avverkning samt flytt av väg kommer att göras under hösten. Fullföljandet av bygget 
kommer att vara beroende av möjlighet till tyngre färjetransporter.  
     Calle Hård föreslog anordnande av en ”subskriberad” fest för att samla medel till 
affärsbygget. Styrelsen tar till sig förslaget. 
     Sune Jansson uppmanade alla medlemmar att studera ritningarna och ge förslag på 
förbättringar till projektgruppen. 
 
10. Övriga frågor 
Frivilligarbetet diskuterades och möjligheten att ställa krav på dem som inte gör ideella 
insatser. Några medlemmar har arbetat mycket ideellt i sommar men många gör inga 
insatser. Det diskuterades hur situationen skall kunna förbättras. 
 
11. Ordföranden avslutade extrastämman. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Göran Sjöberg 
 
 
 
 
Justeras  
 
 
 
Ulla Nordlöf Kendrick    Lars Bernhardtson 


